

二零二六年度小一入學
公布自行分配學位結果及辦理學生註冊手續
Primary One Admission 2026
Release of Results of Allocation of Discretionary Places and Registration of Pupils

二零二六度小一入學「自行分配學位」取錄名單
Primary One Admission 2026 - Discretionary Places
List of Successful Applicants

POA NO	POA NO	POA NO
22001123	22127640	52493237
22004360	22127941	52493369
22014896	22132287	52497054
22015132	22138056	52497100
22019111	22145737	52541576
22019391	22145885	52560791
22038507	22166670	52560848
22039546	52090833	52581578
22042431	52130010	52692850
22050779	52182452	52693597
22056025	52184420	52734056
22058249	52184439	52741974
22062467	52275140	52760987
22065105	52283348	52768708
22074368	52283798	52778487
22093265	52307379	52792366
22100059	52315037	53117980
22109722	52318478	53132211
22111808	52404560	53136420
22114548	52404935	53172019
22124209	52408914	53175220

二零二六年度獲派小一「自行分配學位」學生註冊手續

註冊日期：二零二五年十一月二十六日至二十七日

時間：上午九時至中午十二時

下午二時至四時

請帶備：

1. 小一入學申請表 - 家長副本。
2. 學生的香港出生證明書或許可在港居留證明文件**正本及副本**。
3. 英文地址回郵信封一個 [請在信封面貼上總值\$4.40 郵票，並在信封底寫上學生姓名及小一入學申請編號。]

*** 倘若家長/監護人未能在指定限期內辦理註冊手續，則會被當作放棄自行分配學位論。**

未能獲得自行分配學位的申請兒童的家長/監護人 - 注意事項

如果你的子女未能在現階段獲得一個自行分配學位，教育局將會在**2026年1月中旬**以書面通知你透過「小一入學電子平台」(epoa.edb.gov.hk)或前往指定的統一派位中心，辦理統一派位選擇學校手續。已登記成為「小一入學電子平台」用戶及以「智方便+」綁定帳戶的家長/監護人，可選擇透過電子平台遞交選校表格，詳情將於稍後公布。每名兒童將由教育局盡量依據家長/監護人選擇的意願統一派位。

Registration for Admission to Primary One 2026

Date : 26th – 27th November, 2025

Time : 9:00 a.m. – 12:00 noon

2:00 p.m. – 4:00 p.m.

Please bring along:

1. Application Form for Admission to Primary One - Parent's Copy
2. The child's Hong Kong Birth Certificate or documents permitting the child to remain in Hong Kong **(both the original and photocopy of the said document)**.
3. **ONE** addressed stamped (\$4.40) envelope (Please write down the name of the applicant and POA Application No. on the back of the envelope.)

***Please note that failure to register with the school within the specified period would lead to forfeiture of the discretionary place offered to them.**

Message to parents / guardians of applicant children who are not offered a discretionary place

If your child has not been offered a discretionary place at the present stage, you will be informed by the Education Bureau in **mid-January 2026** in writing to make school choices for Central Allocation via POA e-platform (epoa.edb.gov.hk) or go to a designated Central Allocation Centre. Parents / guardians who have registered as POA e-platform users and bound your account to “iAM Smart+” may choose to submit the Choice of Schools Form through e-platform. Further details will be announced in due course. Each child will be centrally allocated a Primary 1 place by the EDB according to parental choice as far as possible.